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Protokoll 9/2021

Protokoll Rådet för funktionshinderfrågor

Tidpunkt:
2021-11-12 kl 09.30-12.00
Förmöte mellan kl 09.00-9.30 (endast rådet)

Plats:
Sammanträdesrum Norrholmen Bodholmsplan 2, Skärholmen.

Justering:

Axel Otten
Ordförande för sammanträdet.
Godkänd digitalt 2021-11-14

Stig-Joeran Samuelsson
Justerare
2021-11-15

Närvarande:
Lotta Rosenström
Axel Otten
Karin Rask
Margareta Jonsson
Stig-Joeran Samuelsson

Övriga närvarande:
Sara Soumah (FI) ersättare vid Skärholmens stadsdelsnämnd.
Julius Charpentier enhetschef LSS vid Skärholmens
stadsdelsförvaltning och Stefan Tengman VD för Matchedln § 8.

Två teckentolkar, Pernilla och Amanda.
Leo Westerblom sekreterare.

Återbud:
Mikael Erdefelt
Anette Rosing

§ 1 Mötets öppnande
Ordföranden för dagens möte hälsar alla välkomna och öppnar
dagens möte.



§ 2 Val av justerare
Mötet väljer ordföranden och ledamoten Stig-Joeran Samuelsson till
att justera dagens protokoll.

§ 3 Godkännande av dagordning
Den utskickade dagordningen daterad 2021-11-03 godkänns.

§ 4 Presentation av deltagare
De närvarande deltagarna presenterar sig. Sara Soumah (FI) som är
ersättare vid Skärholmens stadsdelsnämnd är inbjuden för att
diskutera samarbete med nämnden klockan 9.30. Sara informerar att
hon arbetar som dansare och koreograf bland annat med
funktionshindrade barn även som personlig assistent.

Julius Charpentier enhetschef vid Skärholmens stadsdelsförvaltning
och Stefan Tengman Matchedin har bjudits in klockan 11.00 för att
diskutera frågor om sysselsättning för funktionshindrade.

§ 5 Presentation av rådets uppdrag
Lotta Rosenström informerar om rådets arbete. Rådet har en
instruktion att vara rådgivande organ till stadsdelsnämnden. Rådet
kan inte ta upp enskilda ärenden eller ärenden som hör till regionen.

§ 6 Information från förvaltningen
Ingen aktuell information.

§ 7 Stadsdelsnämndens samarbete med rådet.

Rådet diskuterar med Sara Soumah (FI) kring samarbetet med
stadsdelsnämnden. Det kan gälla strategiskt viktiga frågor
exempelvis till stadsdelsnämndens verksarnhetsplan. Det vore det
bra om rådet kan lämna synpunkter som kan användas till en
utvärdering av stadsdelsnämndens insatser på det lokalt planet.
Vissa frågor såsom torgen i stadsdelsområdets centrumanläggningar
är frågor som är viktiga för rådet.
Bland annat ska nämnden i samråd med rådet ta fram
verksamhetsprogram för nämnden. Rådet har fått ett
arbetsdokument inför kommande års verksamhetsprogram för
nämnden och ska lämna synpunkter senast den 19 november.

Nu finns en diskussion om att slå samman flera av stadens
funktionshinderråd. Rådet har framfört synpunkter på det negativa
med en sådan omorganisation. Rådet har haft möte med ledningen
för nämnden i frågan.



Mötet diskuterar vilka möjligheter som rådet kan lämna på
nämndkonferensen 18 november. De som kan delta på mötet är
överenskoms om. Leo skickar ut länk igen.

Sara informerar om hur hon arbetar som politiker. När ärendena
kommer går hon igenom vilka punkter som är intressanta. Hon kan
få stöd av partiet centralt eller göra studiebesök och få input. Hon
kan kontakta lokaltidning. Bland annat engagerar hon sig i en
HBTQ fråga om finansieringen av Egalia lokalt.
Politikerna träffas en vecka innan nämndmötena.
Lottas impuls om rådet flyttar sina träffar. Hinner politikerna ta del
av rådets synpunkter? Politikerna hinner inte se rådets protokoll
innan nämnd men inte innan sina möten där oppositionen träffas.
Sara tar gärna mot synpunkter och impulser från rådet. Rådet vill
gärna ha en kanal till politikerna och kunna träffa politikerna.

Lotta ser att fler och fler får daglig verksamhet. Vidare finns det
siffror på att många i daglig verksamhet och varit inne i den öppna
arbetsmarknaden möter hinder med att prövas på den öppna
arbetsmarknaden. Ett problem för personer med
funktionsnedsättning är att följa med i den digitala utvecklingen.
Bland annat av ekonomiska skäl och att man behöver få stöd med
att sätta sig in i hur man gör.

§ 8 Rådets samarbete med Matchedln.

Julius Charpentier och Stefan Tengman informerar om sina
möjligheter till att hitta former och arbeta för att arbetslösa
funktionshindrade kan få sysselsättning. Eventuellt kan ett
samarbete startas med projektet Matchedln. Företaget vill ta till vara
resurser och samarbeta med kommunen och stötta de personer som
är i stödverksarnheter och står längre bort från arbetsmarknaden.
Kan kommunen hitta kandidater och sen företag som vill anställa
kandidaterna med enklare sysselsättningar, få städat, hjälp med
samtal i telefon eller annat? Matchedln kan träda in och vara
arbetsgivare och kartlägga och handleda. Alla anställda i företaget
har behov av stöttning och coaching för att bryta mönster. Det
skapar trygghet för cheferna på arbetsplatsen.
Personer med ersättning från försäkringskassan kan få sina
ersättningar vilande och företaget har fått personer till egen
försörjning. Tyvärr kan det hända att försäkringskassans ersättning
dras in.
Det räcker att de anställda jobbar med lön ett år så kan det framtida
uttaget från sjuksystemet höjas.



Insatser och ekonomi är viktigt för boenden inom LSS. Eventuellt
kan man hitta ett antal kandidater inom boendena och genom rådets
ledamöters intresseorganisationer som kan få ett erbjudande till att
delta i projektet.

Mötet beslutar att rådets arbetsgrupp för arbetslösa
funktionshindrade träffas separat och får med sig chef inom
stadsdelsförvaltningen till mötet.

§ 9 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde
Stadsdelsnämndens föredragningslista för kommande sammanträde
har sänts ut till rådet.
Rådet ser inga ärenden att lämna synpunkter på.

§ 10 Särskilda frågor till detta möte

Inför stadsdelsnämndens vp 2022.
Rådet har fått version 1 av verksamhetsplan 2022 och kommer att
lämna synpunkter senast den 19 november.

Nytt datum för rådets möte i december
Rådet kommande möte ändras till den 10 december.

Arbetsgruppernas arbete
Rådet informerar om sina arbetsgrupper och hur man arbetat i
området. Bland annat har man i samarbete med enheten Stadsmiljö
lämnat funktionshinderaspekter på trappor med mera i området.
Mer finns att göra bland annat på en sträcka där det blivit ett
byggområde på promenadvägen Skärholmen till Sätra. Det saknas
belysning och en del blir totalsvart på natten. Stadsmiljö har startat
ett projekt och till dem skulle ett förbättringsförslag kunna skickas.

§ 11 Skrivelser och rapporter

Ingen skrivelse anmäls.

§ 12 Post till rådet
Sänts ut per mejl:

Programmet Välkommen till Skärholmens stödenhet med
aktivitetscenter November 2021. Mötet diskuterar frågan om hur
informationen kan nå ut till medborgarna med funktionshinder.
Trycks informationen upp och delas ut?



§ 13 Punkter till nästa möte
Vallokal
Nästa års sammanträden
Arbetsgrupperna - uppföljning

§ 14 Övriga frågor
Arbetsfördelning beslutas inom rådet.

Uppgifter i rådet:

Mötesordförande till vidare- Axel
Kallelse till möte, koll med sekreterare - Lotta A
Bedöma ärenden för synpunkter till stadsdelsnämnd-?
Remisser, bedömning - ?
Kontakt med politiker i Stadsdelsnämnd, boka besök till rådet -
Margareta.
Arbetsplan/balanslista ta fram följa upp - Stig-Joeran.
Samarbete med pensionärsrådet - Karin
Kontakt med andra råd - Lotta
Kontakt med frånvarande ledamöter - Lotta
Förbereda workshop- Lotta.
Ansvara för arbetsgrupp Tillgänglighet - Stig-Joeran
Ansvarig för arbetsgrupp, Arbete - Axel
Ansvarig för arbetsgrupp, Information - Lotta.

Festival.
Lotta skulle vilja få till ett förslag med projektgrupp för en
funktionshinderfestival lokalt i Skärholmen. Under hösten har en
festival Growln som genomförts. Mötet diskuterar olika teman och
varför inte ha det inom området funktionsnedsättning. Om det finns
möjligheter vore det positivt med ett nytt Growln med en dag för
funktionshinder. Ett inslag kan vara att en person pratar och någon
översätter till ett enklare språk. Festivalen upplevdes av många
medborgare som instängt. Vissa aktiviteter var bara för anställda.

Övrigt:

Gemensam lunch nästa sammanträde? Hur kommer
smittspridningen att se ut? Beslutas vid kommande sammanträde.

§ 15 Mötet avslutas
Mötet avslutas med en utvärdering av dagens möte.
Rådets ledamöter uppskattar information från de inbjudna till
dagens möte o,ch tyckerl att det var ett bra möte.

Sekreterare~~
Leo Westerblom



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

stigen48@gmail.com
den 15 november 2021 11 :30
'Axel Otten'; Leo Westerblom
Sv: Justering av protokoll av Rådets möte 12 november 2021

Jag hittar inget som jag vill ändra på, så för min del godkänner jag det som skrivits.

//Stig-Joe ran

Från: Axel Otten <axel.otten@hotmail.com>
Skickat: den 14 november 2021 00:21
Till: stigen48@gmail.com; Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Ämne: Justering av protokoll av Rådets möte 12 november 2021

Hej!

Bifogar protokoll med vissa justeringar och förtydliganden för synpunkter.

Hälsningar
Axel


